
همزمان با سفر رئیس جمهور انجام شد؛

افتتاح ۱۰۱ کیلومتر بزرگراه و راه اصلی 
در فارس

ایســنا/فارس وزیر راه و شهرسازی با اشاره به سفر رئیس جمهور و هیئت دولت به استان فارس، از 
افتتاح و بهره برداری از ۱۰۱ کیلومتر بزرگراه و راه اصلی در قطعات و شهرهای مختلف این استان 
خبر داد.به گزارش ایسنا، مهرداد بذرپاش امروز، ۲۶ مهرماه در مرسم افتتاح ۸.۵ کیلومتر از باند دوم 
محور جهرم ـ لارم با اعتبار ۲ هزار میلیارد ریال که همزمان با سفر رئیس جمهور و هیئت دولت به 
استان فارس انجام شد، گفت: پروژه های متعددی در دور روز گذشته در سفر رئیس جمهور و هیئت 
دولت در استان فارس تقدیم به مردم شد.وی از افتتاح و بهره برداری از ۱۰۱ کیلومتر بزرگراه و راه 
اصلی در قطعات و شهرهای مختلف استان فارس خبر داد و افزود: تکمیل زنجیره های مسیرهای 
اصلی و فرعی کشور و استان فارس جزو برنامه های دولت است.وزیر راه و شهرسازی، مسیر جهرم 
به بندرعباس را یکی از مسیرهای مهم در کشور عنوان کرد و گفت: محور جهرم - لار- بندرعباس 
بخشــی از زنجیره شــمال به جنوب را تکمیل می کند و یکی از مسیرهای پرتردد در کشور است.

بذرپاش  ادامه داد: خوشبختانه امروز ۲۹ کیلومتر از بزرگراه جهرم- لار- بندرعباس زیر بار ترافیک 
رفت و سایر قطعات باقی مانده در دستور قرار دارد و تا پایان دولت سایر قطعات به پایان می رسد.

وزیر راه و شهرســازی بر تسریع و تکمیل دوبانده ســازی این محور تاکید کرد و افزود: این محور، 
زنجیره اصلی شــمال به جنوب کشور است و به توسعه اقتصادی شهرهای در مسیر و استان های 
فارس و هرمزگان کمک می کند.وی در پایان با بیان اینکه مسیر جهرم به بندرعباس از محورهای 
اولویت دار وزارت راه و شهرســازی اســت، گفت: یک بخشــی از عقب ماندگی به دلیل مسائل و 
مشکلات تامین منابع مالی بود که خوشبختانه از طریق ماده ۵۶ قانون الحاق از منابع بانکی حل شد 
و سایر قطعات این مسیر که در حال فعالیت هستند، سرعت می گیرد.محمدحسن شعبانی، فرماندار 
ویژه جهرم نیز در این مراســم خواستار تسریع در دوبانده سازی این محور شد و گفت: با توجه به 
حوادث مکرر جاده ای در این محور، درخواســت مردم این اســت که عملیات دوبانده سازی محور 

جهرم-لار-بندرعباس با سرعت بیشتری و در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود

ایسنا/فارس سرپرست سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران با اشاره 
به عملیات اجرایی ناحیه صنعتی خفر گفت: با برنامه ریزی انجام شده، این ناحیه 
صنعتی تا پایان امســال آماده واگذاری زمین به متقاضیان می شــود.به گزارش 
ایســنا، همزمان با سفر رئیس جمهور به استان فارس، سرپرست سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران با همراهی نماینده مردم شهرستان های جهرم 
وخفر در مجلس شورای اســلامی و رئیس کمیسیون عمران مجلس امروز، ۲۱ 
مهرماه از ناحیه صنعتی خفر بازدید کردند.سرپرســت سازمان صنایع کوچک و 
شهرک های صنعتی ایران در این بازدید  بر تسریع در عملیات اجرایی زیرساخت 
های ناحیه صنعتی خفر تاکید کرد و گفت: با برنامه ریزی انجام شده، این ناحیه 
صنعتی تا پایان امسال آماده واگذاری زمین به متقاضیان می شود.فرشاد مقیمی 
افزود: مراحل ایجاد و تامین  زیرساخت ها در این ناحیه صنعتی از ابتدای امسال 
با سرعت خوبی درحال انجام است تا این ناحیه صنعتی آماده جذب سرمایه گذار 
و استقرار واحدهای تولیدی و صنعتی شود.وی با بیان اینکه عملیات حفر و تجهیز 
چاه آب و نیز خط انتقال به طول ۲ کیلومتر با اعتباری افزون بر ۵۰ میلیارد ریال 
انجام شــده گفت: طرح های شــبکه داخلی برق و روشنایی فاز عملیاتی نیز به 
زودی با اعتبار ۵۰ میلیارد ریال آغاز می شود.سرپرســت سازمان صنایع کوچک 

و شــهرک های صنعتی ایران همچنین با اشاره به اجرای طرح زیرسازی فاز یک 
ناحیه صنعتی با اعتبار ۱۰میلیارد ریــال افزود: طرح  احداث جدول معابر نیز با 
برآورد اولیه ۴۰میلیارد ریال عملیاتی می شــود.مقیمی با اشاره به ظرفیت های 
موجود در شهرستان خفر اظهار امیدواری کرد: راه اندازی این ناحیه صنعتی بستر 
مناسبی برای توسعه صنعتی و ایجاد اشتغال پایدار فراهم کند.مدیر عامل شرکت 
شــهرک های صنعتی فارس نیز با بیان اینکه ناحیه صنعتــی خفر در اراضی به 
مساحت ۵۰ هکتار ایجاد می شود، گفت: تمامی مراحل اجرایی وزیرساختی ناحیه 
صنعتی در دولت سیزدهم انجام شده است.سید مصطفی هاشمی هاشمی افزود: 
مطالعات زیست محیطی این ناحیه صنعتی نیز انجام و طیف گسترده ای صنایع تا 
رده ششم زیست محیطی می توانند در این ناحیه مستقر شوند.وی با تاکید بر لزوم 
همکاری دستگاه های اجرایی خدمات رسان برای تامین زیرساخت های نظیر برق 
و گاز گفت: حمایت سایر دستگاه های اجرایی روند تامین زیرساخت های زیربنایی 
را سرعت می بخشد.مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس با بیان اینکه 
راه اندازی شهرک ها و نواحی صنعتی در شهرستان های که فاقد شهرک صنعتی 
هســتند در اولویت قرار دارد، گفت: این راهبرد با هدف فراهم کردن زیرساخت 

برای جذب سرمایه گذار و راه اندازی واحدهای صنعتی، انجام می شود.

مدیرعامل آبفای استان تهران با اشاره به کمبود ۵۰ میلیون مترمکعبی 
آب در سامانه های شرقی گفت: برای جبران این کمبود، سناریوی افزایش 
تولید آب در سامانه های غربی و انتقال آن به سامانه های شرقی از طریق 
رینگ حضرت قمر بنی هاشــم )ع( را در برنامه داریم.  به گزارش ایسنا، 
محسن اردکانی در بیست وســومین نشست قرارگاه آب استان تهران با 
اشاره به اقدامات انجام شده در خصوص آبرسانی در شهر تهران، گفت: به 
همین منظور و برای افزایش تاب آوری آب تهران، ایستگاه پمپاژ مخزن 
۳۱ با توان و تخصص مهندســان شرکت برای انتقال بخشی از آب مازاد 
ســد ماملو و تصفیه خانه ششم آب تهران به شمال و شمال شرق تهران 
طراحی و اجرا شــده تا آب شــرب را به بیش از ۴۰۰ متر در بالا دست 
پمپاژ کند و هم اکنون این پروژه حساس آماده افتتاح و بهره برداری است.  
اردکانی با بیان این که این ایســتگاه پمپاژ حداکثر ۱۰۰۰ لیتر در ثانیه 
توان پمپاژ دارد، خاطرنشان کرد: در نخستین سناریو تعریف شده، حدود 
۵۰۰ لیتر در ثانیه آب از مخزن ۳۱ به بالادســت منتقل می کنیم تا در 
صورت کاهش ورودی آب از سد لتیان و لار به تصفیه خانه های تهرانپارس 
و سوهانک بخشی از نیاز آبی شمال و شمال شرق تهران را تامین کند.      
مدیرعامل آبفای استان تهران در ادامه با بیان اهمیت قطع انشعاب های 
غیرمجاز به منظور حفظ ســلامت و کیفیت آب شــرب بهداشــتی، بر 
ضرورت پیمایش بوستان ها، فضاهای سبز شهری و مراکز حساس مانند 
بیمارســتان ها، مدارس و ... تاکید کرد.    قرارگاه آب اســتان تهران که 
هر دو هفته یک بار به ریاست محســن اردکانی، مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب استان تهران برگزار می شود، به موضوعات حساسی هم چون 
اقدامات انجام شــده و برنامه های این شــرکت در زمینه تامین پایدار و 
افزایش تاب آوری آب و بررســی چالش های تامین آب این اســتان می 

پردازد.   

روزنامه اقتصادی ، سیاسی ،اجتماعی، فرهنگی و صبح ایران
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رئیس جمهور در دومین روز از ســفر استانی خود به استان فارس، صبح جمعه )۲۱ مهر(، دستور آغاز بهره برداری رسمی از بزرگترین پروژه عمرانی استان 
فارس را صادر کرد. این پروژه در قالب خط دوم انتقال آبرســانی به شــیراز از ســد درودزن، به طول ۷۸ کیلومتر افتتاح شد که می تواند نیاز آبی تقریباً ۴۰ 
درصد جمعیت شیراز را تأمین کند. سیدابراهیم رئیسی همچنین از روند ساخت پروژه نهضت ملی مسکن در شهر جدید صداری شیراز بازدید کرد. او در 

ادامه برنامه های سفر خود، بیمارستان ۶۴ تخت خوابی شهدای رستم را افتتاح کرد.

www.sobh-eqtesad.ir

رئیس جمهور در شیراز، افتتاح طرح های ملی استان فارس

info@sobh-eqtesad.ir

۹ خودرو جدید برای ۳۰ 
هزار متقاضی خودروهای 

وارداتی اضافه شد
در طرح عرضــه خودروهای وارداتی جدید بــه ۳۰ هزار متقاضی 
این خودروها که در نوبت اول ثبت نام در اســفندماه سال گذشته، 
نام نویســی و اولویت دهی شــده بودند، در وهله اول شش خودرو 
وارداتی از ســوی شش شــرکت واردکننده معرفی شده بود، حال 
در آخرین به روزرســانی، ۹ خودروی جدید دیگر نیز اضافه شده و 
بر این اســاس ۱۵ خودروی وارداتی برای انتخاب مشتریان عرضه 
شده است.به گزارش ایســنا، ۱۳ مهر ماه، سامانه یکپارچه عرضه 
خودروهای وارداتی در اطلاعیه ای اعلام کرد: امکان ثبت  درخواست 
خــودروی وارداتی مختص متقاضیانی کــه در مرحله اول ثبت نام 
خودروهای وارداتی در اســفند ماه سال گذشته مشارکت داشته و 
اولویت آن ها مشخص شده فراهم شده است.براساس این اطلاعیه، 
بــه دنبال طی مســیر و فرآیندهای قانونی اخــذ مجوزهای لازم 
)استاندارد، محیط زیســت و...( توسط شرکت های واردکننده برای 
خودروهایی که تاکنون وارد کشــور شده اند، مقرر شد سامانه فعال 
و بازگشایی شود. در این راستا، چهارشنبه هفته گذشته )۱۸ مهر 
ماه(، بر اساس آنچه که وعده داده شده بود که پیش از آغاز ثبت نام، 
مشــخصات فنی و تصاویر خودروهای قابل عرضه جهت بررسی و 
انتخاب دقیق تر متقاضیان ارائه شــود، این مشــخصات و دفترچه 
راهنمای خودروهای قابل عرضه در ســایت سامانه یکپارچه عرضه 
خودروهای وارداتی بارگذاری و اطلاعات و مشــخصات فنی شش 
مدل خودرو توسط شرکت شش شرکت واردکننده در این مرحله 
برای ثبت نام متقاضیان ارائه شــد.در بارگذاری ابتدایی خودروهای 
عرضه شــده در ســامانه یکپارچه خودروهای وارداتی، مشخصات 
شــش محصول چانگان CS۵۵ )سایپا(، زوتی DL۵ )پارس خودرو(، 
هیوندای النترا )کرمان موتور(، کیا ســلتوس )کوشاخودرو(، تویوتا 
کرولا )معین خــودرو( و فولکس واگن جتــا VS۷ )ماموت خودرو( 
بارگذاری شده بود.حال در جدیدترین به روزرسانی صورت گرفته، 
۹ مدل خودروی جدید ونام سه شرکت ایران خودرو، بهمن موتور و 
راساخودرو به عنوان واردکننده محصولات، نیز به لیست خودروهای 
قابل عرضه اضافه شده است.۱۵ مدل خودرو عرضه شده توسط ۹ 
شرکت واردکننده برای متقاضیان خودروهای وارداتی به شرح زیر 
اســت: )خودروهای جدید و شرکت وارد کننده جدید با رنگ قرمز 

مشخص شده است(
خودروهای وارد شده قابل عرضه  شرکت واردکننده 
چانگان CS۵۵  و چانگان CS۳۵ پلاس تیپ ۳  ۱- سایپا 

DL۵ زوتی ۲- پارس خودرو 
هیوندای النترا و هیوندای کرتا ۳- کرمان موتور 

کیا سلتوس و کیا سونت ۴- کوشا خودرو 
تویوتا کــرولا ۱۲۰۰ و تویوتا کرولا  ۵- معین خودرو 

۱۵۰۰
فولکس واگن جتــا VS۷ و فولکس  ۶- ماموت خودرو 

VS۵ واگن جتا
۷- ایران خودرو  دانگ فنگ شاین مکس

T۷۷ ۸- بهمن موتور بستیون
GS۳  سوزوکی سیاز و ۹- راساخودرو 

ثبت درخواست خودرویی از محصولات فوق، صرفاً برای متقاضیان 
دارای اولویت است و ثبت نام جدیدی در این مرحله انجام نخواهد 
شد.یادآوری می شود که در زمان ثبت نام برای خودروهای وارداتی 
در اســفند ماه سال گذشــته، از میان ۳۴ هزار نفری که در قرعه 
کشی شرکت داده شده بودند، حدوداً ۳۰ هزار نفر در نوبت دریافت 
هستند و الباقی ۴۰۰۰ نفر انصراف داده اند. در فاز اول خودروی این 

۳۰ هزار نفر تحویل داده خواهد شد. 

گزیده خبر

رینگ آب رسانی تهران کمبود آب سامانه های شرقی را جبران 
می کند

سرپرست سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی خبر داد

واگذاری زمین در ناحیه صنعتی خفر تا پایان امسال

رئیس جمهور در جلسه شورای برنامه ریزی فارس:

رشد تولید و افزایش بهره وری لازمه رشد اقتصادی کشور است

سامانه یکپارچه فروش خودرو، ابزار 
نظارتی برای کنترل بازار است

۴۸ منطقه آزاد تجاری در کشور فعال شده اند

معاون وزیر صمت با بیان اینکه ســامانه یکپارچه ابزار نظارتی برای کنترل بازار و رضایت مشــتریان است، 
گفت: هر چقدر فضای بازار باز شــود و عرضه بیشتر از تقاضا باشد مردم می توانند خودشان ورود کنند.به 
گزارش خبرگزاری مهر، منوچهر منطقی معــاون صنایع حمل ونقل وزارت صمت در مصاحبه رادیویی در 
پاسخ به این پرسش که سرانجام سامانه یکپارچه عرضه خودرو به کجا خواهد رسید، گفت: این، یک سامانه 
نظارتی برای کنترل بازار و مصرف سوخت و رضایت مشتریان است و نهایتاً برای اینکه عرضه و تقاضا تحت 

نظارت وزارت صمت و سازمان حمایت و شورای رقابت باشد، راه اندازی شد....

پروژه گازرسانی به جویم افتتاح شد

۲۳۱ همت نیازمندی صنایع تبدیلی برای تکمیل طرح های نیمه کارهتلاش برای ارتقای شاخص برخورداری استان فارس
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گزیده خبر

راهپیمایی شکرانه پیروزی 
مبارزان فلسطینی برگزار شد

راهپیمایی شــکرانه پیروزی مبارزان فلسطینی و محکومیت جنایات رژیم 
غاصب صهیونیستی در تهران و دیگر استان ها به سمت میعادگاه های نماز 
جمعه برگزار شد.به گزارش ایسنا، مردم تهران همگام و همصدا با مردم دیگر 
استان های کشور صبح امروز و قبل از نماز جمعه از دو مسیر میدان فردوسی 
و چهارراه نواب به شکرانه پیروزی مبارزان فلسطینی به سمت دانشگاه تهران 
محل برگزاری نماز جمعه، راهپیمایی و جنایات رژیم غاصب و کودک کش 
صهیونیستی را محکوم کردند.بر اساس این گزارش، عملیات پیچیدۀ ترکیبی، 
غرور انگیز و افتخار آفرین طوفان الاقصی؛ ضربه ای مهلک و کاری بر پیکرۀ 
نیمه جان رژیم موقت و رو به سقوط  صهیونیستی بود که در تاریخ ماندگار 
خواهد ماند.زلزلۀ ویرانگر یوم الله ۱۵ مهر، شکست مفتضحانـــۀ  اطلاعاتی 
و نظامی غیر قابل ترمیم برای رژیم غاصب صهیونیســتی و حماسۀ بزرگ 
شکوه پیروزی مقاومت اسلامی در برابر این  غدۀ سرطانی تا بن دندان مسلح 
بود.این عملیات غافلگیر کننده و استراتژیک در قلب سرزمین های اشغالی، 
تمامی معادلات در صحنۀ نبرد را به طور چشمگیری به نفع جریان مقاومت 
و جوانان برومند فلســطینی تغییــر داد و  حکایت از عمق راهبردی آرمان 
آزادی قدس شریف  در سطح منطقه و جهان دارد.مشت آهنین فلسطین و 
گروه های مقاومت، نشان از تغییر شعار نیل تا فرات اسرائیل غاصب و تبدیل 
آن به راهبرد عملیاتی بحر تا نهر شده  و سستی لانۀ سست تر از عنکبوت 
و شکســتن هیمنۀ پوشالی و دروغین این رژیم سفاک کودک کش را بیش 
از پیش آشــکار ساخت.این عملیات پیش دستانه و ابتکاری، به وضوح ثابت 
کرد؛ دوران بزن در رو ، به پایان رسیده  و اگر از اسرائیل کوچکترین غلطی 
ســربزند، تل آویو و حیفا توســط جبهۀ بزرگ مقاومت اسلامی مستقر در 
منطقه با خاک یکسان خواهد شــد.حال که دشمن صهیونیستی شکست 
مفتضحانه ای از رزمندگان فلســطینی در میــدان نبرد خورده و حیثیت و 
جایگاه نظامی و امنیتی خود را بر باد رفته می بیند و با همان خوی وحشی 
و ددمنشانه، مردم مظلوم غزه را آماج حملات دیوانه وار هوایی خود قرار داده 
و با بمباران مساجد، مدارس و بیمارستان ها و به خاک و خون کشیدن غیر 
نظامیان بی گناه و با اتکاء به مدد و یاری شــیطان بزرگ آمریکای جنایتکار 

درصدد است از این طریق آبروی از دست رفته خود را ترمیم نماید.

بهادری جهرمی: رسانه های غربی 
کودک کشی صهیونیست ها را مخفی می کنند

ســخنگوی دولت گفــت: رســانه های غربی بــرای مخفی کردن کودک کشــی 
رژیــم صهیونیســتی به دروغ پــردازی آنان ضریــب می دهند.به گزارش ایســنا، 
علــی بهــادری جهرمی در حســاب کاربــری خــود در توییتر نوشــت:»بنا بر 
اعلام یونیســف، تاکنــون ۴۴۷ کودک فلســطینی در بمباران غزه توســط رژیم 
کودک کش صهیونیســتی بــه شــهادت رسیده اند.رســانه های غربــی اما برای 
مخفی کردن ایــن جنایات، به دروغ پردازی صهیونیســت ها ضریــب می دهند.«

رئیس جمهور در جلسه شورای برنامه ریزی فارس:

رشد تولید و افزایش بهره وری لازمه رشد اقتصادی کشور است

سلامی: با همه وجود از مقاومت حمایت می کنیم 

ایسنا/فارس رئیس جمهور با بیان این که برای رشد اقتصادی 
کشور باید رشد تولید و افزایش بهره وری داشته باشیم، گفت: 
باید بهره وری را بررســی کنیم که چه میزان کار و چه میزان 
روزآمد بــودن کار وجود دارد و از تمام جهــات این موارد را 
بررســی کنیم.به گزارش خبرنگار ایسنا، سید ابراهیم رئیسی 
امشب، )جمعه ۲۱ مهر( در جلسه شورای برنامه ریزی استان 
فارس که در راســتای سفر هیأت دولت به این استان برگزار 
شــد، ضمن تکریم یاد شهدای استان فارس، گفت: امیدواریم 
۱۵ هزار شهید استان فارس که در آسمان دلدادگی به انقلاب 
و نظام و دفاع از وطن، ناموس و قرآن می درخشــند و هماره 
پیام و خواسته شان در فضا طنین افکن است، باید آنچه را که 
آنها می خواهند، شنید.وی افزود: آنچه شهدا می خواهند، عمل 
به وظیفه اســت نه فقط به شــکل تکلیف اداری و سازمانی؛ 
بلکه حضور، فعالیت و تلاش عاشــقانه، مجاهدانه، باانگیزه و 
اندیشــه و اثربخش و تحولی.رئیسی بیان کرد: آنچه که شهدا 
از مــا می خواهند همان راهی اســت که خودشــان رفته اند. 
چهره هــای با اراده و اخلاص و مصمــم و تحول آفرین رفتند 
و حماســه آفریدند. انتظار خانواده های آنان و مردم فارس و 
کشور از دولتمردان و همه مدیران، یک کار جهادی، انقلابی و 
با توکل به خداست.رئیس جمهور کشورمان با بیان این که باید 
تلاش را ادامه دهیم، گفت: هم میزان زمان و عمری که صرف 
می کنیم و وقتی که می گذاریم و تلاشــی که برای باز کردن 
گره ها انجام می دهیم، نزد خداوند متعال محفوظ اســت.وی 
با تصریح این که دو نوع تلاش وجود دارد، به آیات قرآن کریم 
در این رابطه اشــاره کرد و افزود: یکی تلاشی است که انسان 
با همــه وجودش انجام می دهد ولی برای این که نام او مطرح 
و بلندآوازه شــود و از او تشــکر کنند؛ اما نوع دوم آن تلاشی 
که هم کمیت و کیفیت و هم نتیجه آن تضمین شــده است، 
تلاش بااخلاص است.رئیســی خطاب به مسئولان بیان کرد: 
در کیفیت کاری که برای رفع مشکل کشاورزان، رونق تولید، 
اجــرای عدالت در توزیع امکانات و... انجام می شــود، خداوند 
متعــال این را یک کار کامل از شــما می پذیرد. گاهی اوقات 
نمی دانیــم نتیجه همکاری، قرارداد و فعل چیســت چون از 

آینده خبر نداریم، درست است تلاش می کنیم مقدماتی مهیا 
کنیم ولی خداوند هر آنچه برای او انجام شود هم کمیت، هم 
کیفیت و هم نتیجه آن را تضمین کرده است.وی با بیان این که 
بسیار می توانیم جایگاه مدیریتی را زمینه ارتقای واقعی روح 
و جان قرار دهیم، افزود: خداوند این را زمینه قرار داده اســت 
و جلب رضایت خدا هم در رفع گرفتاری مردم اســت. شهید 
مطهری هم فرمودند، راه خدا از میان رفع گره خلق می گذرد.

رئیس جمهور کشــورمان با تأکید بر این که باید کارها اعم از 
جاده ســازی ها، پل سازی ها، کار در صنعت و معدن و... را باید 
محکم و با توکل به خداوند و دقیق انجام داد، گفت: باید کارها 
دقیق و ســریع صورت گیرند. در نظــام اداری الزاماتی وجود 
دارد مثل نظر کارشناســی؛ اما این هم یک نظر اســت و باید 

هم باشد.رئیسی با بیان این که طبق اذعان بزرگان، بروکراسی 
و دموکراسی ها دوقلوهایی هستند که با هم به وجود آمده اند، 
افزود: افراد زیــادی تلاش کرده اند که در نظامات مدیریتی و 
اداری که این مسئله را حل کنند که خود یک بحث پیچیده 
اســت که چه کنیم هم نظریه کاملًا متقن و با دانش باشــد 
هم پیچیده نباشد.تحولی بیندیشــیم وی بیان کرد: باید راه 
را کوتاه کنیم و تحولی بیندیشــیم و عمل کنیم. نمی توانیم 
بگوییم نامه نوشتیم و گزارش به مرکز داده ایم، مگر مرکز چه 
کسانی هستند، وقتی شما در میدان هستید کار را خوب بلد 
هستید و باید آن را انجام داد.رئیس جمهور کشورمان با بیان 
این که شــیراز قطب سلامت است، اما یعنی این که تجهیزات 
و ســاختمان دارد؟ این ها خوب اســت اما قطب سلامت به 

نیروهاســت و کارشناسی و دقتی است که در میان نیروهای 
سلامت آن وجود دارد، گفت: بسیاری از مردم به متخصصان 
شــیراز اعتماد کرده اند و ما هم باید ضمن نظرات کارشناسی 
به این ها اعتماد کنیم.رئیســی با طرح این سئوال که آیا اصل 
بر اعتماد است یا کنترل؟، افزود: یعنی کسی که می خواهیم 
بگذاریــم به او اعتماد کنیم یا این که نه او را کنترل و نظارت 
کنیم. در نگاه حضرت علی)ع( هر دو اصل اســت یعنی وقتی 
کسی را می خواهیم به عنوان همکار انتخاب کنیم سعی کنیم 
شایسته سالاری داشته باشیم و بهترین ها را گزینش کنیم.وی 
با تأکید بر اصل احترام به همه و اعتماد به خواص، اظهار کرد: 
البته باید با کسی هم که کار می کنیم کنترل کرده و نظارت 
کنیم و اجازه ندهیم خوبان ما دچار لغزش شوند. کنترل برای 
تداوم اعتماد اســت و این یک اصل است. لذا باید از مجموعه 
حساب کشــی کرد که چرا یک کار زمین مانده اســت یا یک 
پروژه و طرح بر روی زمین مانده است.رئیس جمهور کشورمان 
با قدردانی از تمام مســئولان و نیروهای زیرمجموعه آنان در 
استان فارس، گفت: وقتی استاندار می گوید بیش از ۸۵ درصد 
مصوبات سفر اول عملیاتی و اجرایی شده است، باید قدردانی 
کرد.وی با تأکید بــر این که باید نگاه تحولی به آنچه که باید 
داشته باشیم، افزود: نگاه کنیم کشورهای دیگر چگونه عمل 
کرده انــد. ما ظرفیت های زیادی داریم چه در کشــور چه در 
اســتان فارس که همه بالاســت اما آیا با همین میزان سقف 
کار اســت و بیشتر از این نمی توان کار کرد لذا باید بهره وری 
را بالا برد.رئیســی با بیان این که برای رشــد اقتصادی کشور 
باید رشــد تولید و افزایش بهره وری داشته باشیم، گفت: باید 
بهره وری را بررسی کنیم که چه میزان کار و چه میزان روزآمد 
بــودن کار وجود دارد و از تمام جهات این موارد را بررســی 
کنیم.رئیس جمهور کشورمان با تصریح این که ۱۰۰ هزار استاد 
دانشگاه داریم، این تعداد که امروز عضو هیأت علمی هستند، 
در تمام شئون کشور این جمع علمی چقدر می توانند فعالیت 
کنند، آنان را پشــتوانه علمی پژوهشی کشور دانست و افزود: 
اساتید دانشگاه به عنوان سرمایه بزرگ کشور برای حل نظام 

و مسائل کشور هستند.

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه مسلمانان حامی مقاومت هستند و ما 
با همه وجود از مقاومت حمایت می کنیم، گفت: فلســطین به تنهایی و بدون مشارکت هیچ 
قدرت دیگری توانســت سنگین ترین ضربه هولناک شکســت بار را به نظام امنیتی، دستگاه 
اطلاعاتی و ارتش رژیم وارد کند و آن افسانه ساخته شده شکست ناپذیری رژیم صهیونیستی 
را باطل کند.به گزارش ایسنا، سردار حسین سلامی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
امروز تهران گفت: پیروزی های شــگفت انگیز و الهی اخیر مجاهدان سربلند فلسطین بر رژیم 
غاصب و جعلی و جنایت کار صهیونیستی را به همه نمازگزاران، مومنان و ملت بزرگ و انقلابی 
و حماسه آفرین ایران اسلامی و امت مقاوم و سربلند اسلام به ویژه مجاهدان خستگی ناپذیر 
و شرافتمند فلسطین تبریک می گویم.وی ادامه داد: این رویداد ظرف یک هفته گذشته همانند 
موج شوک عظیم، جهان را در بهت و حیرت و شگفتی فرو برد؛ این حادثه بی سابقه و خارج 
از دامنه تصور همه صاحب نظران، اندیشــمندان، راهبردسازان و سیاستمداران عالم است. در 
عملیات طوفان الاقصی بزرگ ترین شکست در تاریخ موجودیت رژیم جعلی صهیونیست از سال 
۱۹۴۸ تاکنــون و بزرگ ترین پیروزی برای نهضت فلســطین رخ داد؛ این عملیات محصول 
انباشته شدن، فشردگی و پر تراکم شدن بغض ملتی است که توسط غاصبان از سرزمین خود 
آواره شده اند.سلامی یادآور شد: از ۱۰۰ سال پیش تاکنون که آمریکا و انگلیس یک خنجر زهر 
آگین را در پهلوی جهان اســلام فرو بردند، تاکنون بی ســابقه تریــن جنایات در حق مردم 
فلسطین، سوریه، اردن و مصر توسط رژیم صهیونیستی با حمایت های آمریکا، انگلیس و برخی 
دیگر از کشورهای اروپایی رخ داده است؛ تاریخ غم انگیز یکصد ساله گذشته فلسطین بیانگر 
مظلومیت  های زیاد است؛ جوخه های ترور و اعدام صهیونیستی ارتش هاگانا رژیم تازه متولد 
شده مصنوعی اسراییل راه افتاد، به خانه فلسطینی ها حمله می کردند، آن ها را با گلوله از پای 
در می آورده و با غصب سرزمین مادری شان، آن ها را فراری داده و به تدریج صهیونیست ها 
را از اقصی نقاط مهاجرت داده و جایگزین فلسطینی ها کردند. بعد هم ماجرای غم انگیز قتل 
عامل دیریاســین و کفر قاسم و جنایات هولناک صبرا و شتیلا توسط شارون غاصب و قصاب 
صهیونیست رخ داد.وی ادامه داد: ماجرای غم انگیز روستای غانا و هزاران و ده ها هزار جنایات 
روزانه بر فلســطین تحمیل شــد؛ نبردهای ۱۹۴۸، ۱۹۵۶، ۱۹۶۷، ۱۹۷۳ و غصب سرزمین 
مسلمانان و اشغال بلندی های جولان و کرانه باختری و فلسطین ۴۸، ۶۷ و ۷۳ رخ داد؛ نبرد 
۳۳ روزه در لبنان و جنگ های بین فلسطینی ها تاکنون همه تاریخ غم انگیز و بغض آلودی 
را برای فلسطینی ها علیه صهیونیست ها ساخته است.سلامی با بیان اینکه حافظه تاریخی ملت 
های مسلمان هرگز حمایت های بی دریغ آمریکا را از رژیم صهیونیستی از یاد نمی برد، گفت: 
آمریکا تمام قطعنامه ها در شورای امنیت سازمان ملل علیه اسرائیل غاصب را  وتو می کرد؛ این 
نمونه ای از حمایت های سیاسی در کنار حمایت های نظامی، اطلاعاتی، لجستیکی، عملیات 
روانی، نظامی و رسانه ای است. آمریکایی ها از هر حمایتی در حداکثر ممکن دریغ نکردند اما 
فلسطینی ها در میانه این جنایات غمبار و هولناک، موجودیت، هویت و احساس مقاومت خود 
را حفظ کردند.فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به عملیات طوفان الاقصی در صبحگاه شنبه 
۱۵ مهر گفت: در این عملیات شاهد درخشش استثنایی در صفحه زمین بودید که انگار آیات 
روح بخش قرآن روی زمین برای فلسطینی ها تفسیر می شود؛ این شکست از آن جهت برای 
اســرائیل سنگین و مهم است که فلســطین به تنهایی و بدون مشارکت هیچ قدرت دیگری 
توانست سنگین ترین ضربه هولناک شکست بار را به نظام امنیتی، دستگاه اطلاعاتی و ارتش 
رژیم وارد کند و آن افســانه ساخته شده شکســت ناپذیری رژیم صهیونیستی را باطل کند. 
اهمیت در آن اســت که فلسطین توانســت این پیروزی بزرگ را بدست آورد و اسرائیل این 
شکست بزرگ را بپذیرد پس هم شکست بسیار سنگین و هم پیروزی فلسطین بسیار درخشان 
بود.سلامی اظهار کرد: خود صهیونیستها گفتند در جنگ ۱۹۶۷ با ارتش های بزرگی از دنیای 
عرب درگیر بودیم اما امروز این شکســت را در مقابل فلســطین متحمل شده اند که از دید 
صهیونیست ها یک جمعیت ضعیف و محاصره شده است؛ صهیونیستها می دانند و ما هم می 
دانیم که راز و رمز حیات و بقای رژیم صهیونیست بر چهار عنصر اساسی تکیه دارد. اولین آن 
حمایت خارجی قدرت هایی مثل آمریکا، انگلیس، فرانسه و برخی دیگر از کشورهاست. رژیم 
صهیونیستی موجودیتی فاقد جغرافیای مستقل است که در نهات جغرافیای سیاسی  آمریکا 
شناخته می شود. او یک ایالت منفصل اما زهرآگین، جنایتکار، اشغالگر، بی رحم، کودک کش 
و قاتل و از مجموعه سیاســت های آمریکا در جهان اســلامی است.وی با بیان اینکه اسراییل 
تجمع سیاســت آمریکا در دنیای اســلام اســت، افزود: این رژیم یک عقبه سیاسی دارد لذا 

شکســتش از این جهت مهم اســت که با وجود پیوند عمیق رژیم صهیونیستی با آمریکای 
جنایتکار بازهم در میدان می شکند پس راز بقای موجودیت این رژیم در حمایت همه جانبه 
آمریکا است. سلامی ادامه داد: عنصر دوم قدرت به ظاهر افسانه ای اطلاعاتی و امنیتی این رژیم 
است؛ این رژیم در فضای عملیات روانی در سطحی اطلاعاتی آنقدر خود را مهیب و شکست 
ناپذیر نشان می داد که تصور جهان این بود هر حرکت در اسراییل و حتی فراتر از فلسطین در 
ســایر کشــورها زیر دید اطلاعاتی این رژیم قرار دارد البته که واقعا مجهز به مدرن ترین و 
پیشرفته ترین تجهیزات و ابزارهای اطلاعاتی است. در نوار غزه بالن های مجهز به دید در روز 
و شــب  و دستگاه های شــنود صوتی و تصویری و ســیم خاردارهای مجهز به حساسه های 
الکترونیکی وجود دارد که عبور از هر نقطه ای را به مرکز اطلاعات و ارتباطات رژیم منتقل می 
کند. سلامی اضافه کرد: حماس به عنوان مظهر جهاد توانسته در فلسطین بیش از هزار نفر را 
از سیم های خاردار، فنی های الکترونیکی، زیر دید دوربین ها و سامانه های شنود اطلاعاتی و 
دوربین های دید در شب و روز و شبکه های گسترده جاسوسی اطلاعاتی عبور دهد و از ۳۰ 
نقطه بگذرد و هرگز دستگاه اطلاعاتی این رژیم قبل از این عملیات چیزی متوجه نشد.فرمانده 
سپاه بیان کرد: حداقل یک سال آماده سازی چنین عملیاتی طول کشیده اما این رژیم حتی 
نتوانســته یک ســرنخ کوچک از این عملیات را کشــف کنند به طوری که وقتی رزمندگان 
فلسطینی رسیدند همه آن ها خواب بودند؛ این چیزی جز نصرت الهی نیست. بر چشمان آن 
ها پرده ای از نابینایی کشــیده شــد و جنود الهی را ندیدند لذا شکســت این سامانه و نظام 
اطلاعاتی یک واقعیت آشکار و انکارناپذیر است که آن ها در عظیم ترین جنگ اطلاعاتی عالم 
شکست خوردند، شکستی که قابل جبران نیست.وی ادامه داد: علاوه بر حمایت خارجی، ارتش 
اسراییل نیز یکی از نقاط اتکا و عامل دوام و بقا و موجودیت رژیم بود اما  امروز با این واکنش 
ضعیف و ناقص و شکست بار اعتماد به این ارتش فروپاشیده است پس فکر کنید چه آشفتگی 
روانی نزد مقامات این رژیم و مردمان در سرزمین های اشغالی اتفاق افتاده است؟آیا این نقص 
ها قابل جبران است؟ جنگ مردانی قوی دل و مطمئن می خواهد اما صهیونیست ها فاقد این 
عنصر قدرتمند برای دفاع یا تهاجم هستند و آن ها صاحب مردان جنگ نیستند؛ صهیونیست 
ها می توانند از دور بمباران کنند اما نمی توانند از نزدیک چشم در چشم مقاومت فلسطینی 
کنند که الهام یافته از نور قرآن بوده و با قلب های مطمئن و گام های مستحکم و سرهای به 
خدا عاریت داده شــده و دســت های بر ماشه هستند.ســلامی ادامه داد:  اعتمادی به ارتش 
صهیونیستی برای حفظ این رژیم فرودپاشیده نیست بنابراین این سه رکن رژیم برای بقا زیر 
علامت جدی است؛ قدرت ارعاب، ترساندن و ایجاد یک فضای عملیات روانی چهارمین عنصری 
است که رژیم را حفظ کرده و با حمایت سیاسی و تبلیغی و روانی غرب تقویت می شود.فرمانده 
کل سپاه گفت: این عملیات، رژیم صهیونیستی را از پوسته مهیب مجازی عملیات روانی بیرون 
آورد و حجم واقعی قدرت رژیم را نشان داد مبنی بر اینکه رژیم صهیونیستی آن چیزی نیست 
که در اذهان ساخته شده بلکه واقعیتی است که روی زمین وجود دارد؛ هر وقت جنگ مغلوبه 
می شود قدرت واقعی کشورها و نظام ها و رژیم ها نشان داده می شود.  یک رژیم می تواند تا 
وقتی وارد جنگ نشده از عملیات روانی برای ارعاب و ترساندن طرف های مقابل خود استفاده 
کند اما وقتی جنگ شروع شد واقعیت از مجازی تشخیص و حجم واقعی قدرتش نشان داده 
می شــود. پس رژیم اشــغالگر قدس این چهار پایه قدرت را از دســت داده است.وی افزود: 
آمریکایی ها قبل از آن که به میدان برسند داستان رژیم به پایان رسید؛ در این ماجرا قبل از 
آن که عملیات صورت گیرد آمریکا نتوانست کاری کند. امروز بعد از عمل آن ها در حال احیا 
و تنفس مصنوعی رژیم هســتند و تمام توان و تلاش خود را بسیج کرده تا با ایجاد قتل عام 
گسترده از فلسطینی ها شکوه پیروزی را تحت تاثیر قرار داده و موازنه روانی شکست خورده 
را برگرداند که عملا ممکن نیست؛ پرونده شکوه عملیات فلسطین بسته شد و آن شکست هرگز 
قابل جبران نیست.وی با بیان اینکه ضعف های رژیم و کم عمق بودن آن قابل جبران نبست، 
گفت: همواره قوی ترین کمربند دفاعی در مقابل خطرناک ترین مســیرها ایجاد می شــود، 
طبیعتا از دید صهیونیست ها غزه خطرناک ترین میدان چنگ است. وقتی خطوط اول دفاعی 
ارتش صهیونیست و سیستم اطلاعاتی اش در برابر تهاجم غافلگیرکننده فلسطینی ها از هم می 
پاشد، خط دوم و نقطه توقف کجاست؟ این کار تکرار پذیر است و همه می دانند. این وضعیت 
نشان داد بین شکست خوردن رژیم در عملیات محدود نظامی و شکست خوردن کامل آن در 
صورت ادامه، فاصله زیادی نیســت و این وضعیت قابل تکرار است.سلامی تاکید کرد: امروز با 
آشفتگی سیاستی و حیرت اجتماعی، سرخوردگی، اضطراب درونی و نگرانی از گسترش جنگ 

در میان سرزمین اشغالی مواجه  هستید به گونه ای که رژیم صهیونیستی تعادل ذهنی خود را 
برای مدیریت این ماجرا از دست داده است؛ امروز آمریکاست که مدیریت حمله به فلسطینی 
ها را در غزه انجام می دهد و البته کار بسیار خطرناکی است بنابراین هیچ داروی درمان بخش 
نسخه آمریکایی برای حل آن نیست، همان طور که نسخه آمریکایی نتوانست بحران های قبل 
از این حادثه را در افغانستان، عراق، لبنان، سوریه و یمن حل کند؛ هر کجا آمریکا پا گذاشت 
چیزی جز شکست چه در جبهه سیاسی و چه جبهه نظامی و امنیتی برای آمریکا به ارمغان 
نیاورد.فرمانده سپاه خطاب به آمریکا گفت: شما در میان امت های جهان اسلام تاریخی سرشار 
از بغض و کینه و نفرت ساختید؛ عراق را اشغال کرده و شبانه به خانه ها حمله کردید، در زندان 
ابوغریب جوانان عراقی را شــکنجه  دادید و صدها هزار عراقی را به خاک و خون کشــیدید. 
ســرانجام مجبور شــدید عراق را ترک  کنید و اکنون هم در نقاط محدودی از آن قرار دارید؛ 
مداخله شما برای مردم عراق چه ارمغانی جز کشت و کشتار و برای شما چه دستاوردی جز از 
بین رفتن حیثیت سیاسی و بی اعتبار شدن قدرت نظامی داشت؟وی یادآور شد: حضور آمریکا 
در افغانســتان پس از ۲۰ سال دستاوردی جز عقب نشینی و فرار داشت؟ به اندازه یک ارتش 
بزرگ در افغانستان سلاح به جای گذاشتید اما سلاح نمی تواند شما را از بحران سیاسی نجات 
دهد. آمریکا باید سیاســتش را تغییر داده و واقعیت ظهور دولت ها و ملت های مستقل را در 
جهان اسلام بشناسد چون به غیر از این آمریکا نمی تواند راه نجاتی برای عبور از باتلاق های 
سیاسی و امنیتی پیدا کند.سلامی گفت: مگر توانستید با انتشار پدیده تکفیر سیاست خود را 
در جهان اسلام پیش ببرید؟ آیا ارمغانی جز آواره کردن ملت سوریه و انهدام شهرهایی به دنبال 
داشت، حالا می خواهید در غزه چه نشان دهید؟ طبیعتا وقتی اذن می دهید که مردم غزه را 
قتل عام کنند، مسلمانان از شما نفرت و بغض پیدا می کنند و دیگر نمی توانید در جهان اسلام 
حضوری امن داشــته باشــید چون مردم تحمل نمی کنند؛ نسخه شما برای حمایت از رژیم 
صهیونیستی پاسخگو نیست و هیمنه شما ریخته شده است پس این مقدار باقی مانده را خرج 
رژیم  صهیونیستی نکنید. مطمئنا در محاسبات امنیت ملی شما و رژیم تفاوتی وجود دارد شما 
با طناب رژیم صهیونیســتی در حال رفتن به چاه هستید.وی با بیان اینکه تصویر آمریکا در 
جهان اسلامی روز به روز تیره تر می شود، افزود: این تیره شدن تصویر به تنگ شدن فضای 
تنفس سیاسی شما منجر می شود؛ ملت های مسلمان اجازه نمی دهند شما بر سرنوشتشان 
حاکم باشــید. غزه سرانجام پیروز می شود، مقاومت هرگز نمی شکند، همه مسلمانان حامی 
مقاومت هستند و ما با همه وجود از مقاومت حمایت می کنیم؛ این ها برادران و خواهران ما 
هستند و نمی گذاریم سرزمین مسلمانان محل تمرکز آتش های دشمنان شود که کار درستی 
نیســت. نباید این اتفاق آمریکا را به قعر چاه بیندازد و اشتباه پشت اشتباه است و آن ها باید 
هزینه های ســنگین اشتباهات خود را بپردازند.فرمانده سپاه در پایان گفت: ملت بزرگ ایران 
سربلند و ایستا و مقاوم و سرافراز مسیر خود را برای فتح قله های بزرگ طی می کند؛ فلسطین 
می جنگند و آموخته است که چگونه باید پیروز شود. سلاح هایش را خودش می سازد و تهیه 
می کند و در محاصره کامل اســت اما با این محاصره باز هم قد می کشــد و پیروز می شود. 

شکست از آنان مومنان نیست و پیروزی از آن مومنان است.

وزیرامور خارجه با بیان اینکه سوریه همواره حامی فلسطین بوده است، گفت: فلسطینی ها قطعاً هیچگاه حمایت سوریه از خود 
را فراموش نخواهند کرد.به گزارش خبرگزاری مهر، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه کشورمان در این دیدار با اشاره به 
اینکه مواضع ســوریه در حمایت از فلسطین همواره قوی و مؤثر بوده است، مشورت و تبادل نظر با سوریه در خصوص تحولات 
فلسطین را مهمترین هدف سفر خود به دمشق خواند و گفت: سوریه در طول دهه های متمادی همواره حامی فلسطین بوده و 
همواره رسالت عربی و انسانی خود را در حمایت از فلسطین به نحو احسن انجام داده است، فلذا فلسطینی ها قطعاً هیچگاه حمایت سوریه از خود را فراموش نخواهند کرد.

امیرعبداللهیان با اشاره به جنایات جنگی و اقدام جنون آمیز رژیم صهیونیستی در کشتار بی رحمانه شهروندان فلسطینی گفت: هیچ وجدان بیداری کشتار زنان و کودکان 
و مردم بی دفاع در غزه توسط جنایتکاران صهیونیستی را فراموش نخواهد کرد.فیصل مقداد وزیر امور خارجه سوریه نیز گفت: عملیات اخیر فلسطینی ها، دفاع از کرامت 
و حقوق خود در مقابل اقدامات و جنایات و تجاوزات رژیم صهیونیستی بود و جنایات جنگی جاری رژیم صهیونیستی در نوار غزه هیچ توجیه قابل دفاعی ندارد.وی افزود: 

شکست اخیر رژیم صهیونیستی یک بار دیگر حقیقت ادبیات رایج جنگ ۳۳ روزه را اثبات کرد که اسرائیل سست تر از خانه عنکبوت است.

نماینده جنبش مقاومت حماس در تهران گفت: ما درخواســت ها و اجبارهای رژیم صهیونیســتی برای خروج از 
سرزمین  خود را محکوم می کنیم.به گزارش خبرنگار مهر، خالد قدومی نماینده جنبش مقاومت حماس در تهران 

در واکنش به مهلت صهیونیست ها برای خروج از غزه گفت: امروز شاهد یک مرحله جدیدی از درگیری و مواجهه با دشمن هستیم.وی افزود: بعد از موفقیت فراوان 
مقاومت، رژیم صهیونیستی امروز دروغ های جدیدی را منتشر کرده است و بر مبنای آن خواستار آن شده است که مردم، غزه را ترک کرده و از آن خارج شوند و به 
جای دیگری بروند! قدومی اظهار داشت: مردم غزه از این درخواست استقبال نکردند و اعلام کردند که ما در خانه و وطن خود می مانیم. مردم غزه اعلام کرده اند که 
ما ریشه دار هستیم لذا در وطن خود می مانیم تا دفاع کنیم و شاهد آزادی میهنمان باشیم. نماینده جنبش مقاومت حماس در تهران با اشاره به تلاش های اشغالگران 
تصریح کرد: رژیم صهیونیستی به دنبال سازمان های بین المللی از جمله سازمان ملل رفته است و به آنان فشار آورده است که این اتفاق بیفتد و حتی راه های خروج 

را هم از دریا مشخص کرده است!

امیر عبداللهیان در دیدار با فیصل مقداد:

فلسطینی ها هیچگاه حمایت سوریه از خود را 
فراموش نخواهند کرد

خالد قدومی:

درخواست  رژیم  صهیونیستی برای خروج از 
سرزمین مان محکوم است
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گزیده خبر

دبیر شورای مناطق آزاد:

۴۸ منطقه آزاد تجاری در 
کشور فعال شده اند

ایســنا/فارس دبیر شــورای مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی کشور با اشاره به 
اهمیت نقش این مناطق گفت: از ۹۴ منطقه آزاد پیش بینی شده مصوب، 
۴۸ منطقه در کشور تاکنون فعال شده اند.به گزارش خبرنگار ایسنا، حجت الله 
عبدالملکی امروز، ۲۱ مهرماه در نشســت خبری با خبرنگاران در شیراز که 
همزمان با سفر رئیس جمهور و هیئت دولت به این استان برگزار شد، ابتدا 
به بیان ویژگی های مناطق اقتصادی پرداخت و گفت: مطالعات ما نشــان 
می دهد که نقاطی که به عنوان منطقه آزاد یا ویژه در کشور تعریف می شوند 
نقاطی هســتند که ۵ ویژگی را به طور همزمان دارند.وی در تشــریح این 
ویژگــی ها گفت: پایین بودن هزینه ها در این مناطق از منظرهای مختلف، 
زیرســاخت های مطلوب و دسترسی به شبکه های دریایی هوایی، جاده ای و 
فناوری اطلاعات، دسترســی به بازارهای مهم جهانی، سهولت کسب و کار 
در آن مناطق که با شــاخص بانک جهانی محاسبه شده است و همچنین 
برخــورداری از تخفیفات ویژه مالیاتی و گمرکی، مواردی هســتند که این 
مناطق را به جای مطلویی برای سرمایه گذاران داخلی و خارجی تبدیل می 
کنند.وی با بیان اینکه از ۹۴ منطقه آزاد پیش بینی شده مصوب، ۴۸ منطقه 
تا کنون فعال شــده اند، گفت:  بیش از یک ســوم صادرات غیر نفتی یعنی 
معادل ۱۸ میلیارد دلار از طریق این مناطق به دست می آید و همچنین ۷۰ 
درصد ترانزیت دریایی هم از این مناطق است و به همین جهت ظرفیت این 
مناطق برای اقتصاد ما بسیار مهم و حیاتی است. البته ظرفیت این مناطق 
خیلی بیشتر از آن چیزی اســت که ما تاکنون از آن بهره برده ایم و در پی 
چند برابر کردن این ظرفیت ها هستیم.عبدالمالکی با تصریح اینکه مناطق 
ویژه اقتصادی به موجب قانون دارای ۶ مســئولیت هســتند، افزود: تولید، 
صادرات، انتقال فناوری، تامین مالی از خارج از کشور، تأمین کالاهای اساسی 
و عمــران و آبادی منطقه، از وظایف قانونی این مناطق هســتند که بخش 
عمده آن ها قوانین بین المللی محسوب می شوند.دبیر شورای مناطق آزاد 
تجاری ـ صنعتی کشور بیان کرد: تردد به این مناطق که اکثرا منطقه مرزی 
محسوب می شوند، بدون ویزا انجام می شود و ما باید سعی کنیم که وجهه 
بین المللی این مناطق را تقویت کنیم.وی بیان کرد: ۳۰ درصد کل صادرات 
کشور و همچنین ۷۰ درصد ترانزیت کشور از طریق مناطق آزاد و ویژه انجام 
می شــود که رقم قابل توجهی است اما در همین موارد نیز قابلیت پیشرفت 
خیلی زیادی داریم.عبدالملکی ادانه داد: مناطق ویژه مناطق بسیار راهبردی 
هســتند که از سال ۷۲ به بعد بستر خوبی برای جهش اقتصادی کشور در 
آنها فراهم شد، اما ظرفیت بیشتری وجود دارد که در دولت سیزدهم بنا است 
روی توسعه این مناطق تمرکز بیشتری شود.مشاور رئیس جمهور با تاکید بر 
اینکه در دو سال گذشته اتفاقات بزرگ  و مثبتی توسط دولت رقم خورده، 
اظهار کرد: بیش از صد هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری در دو سال گذشته 
در مناطــق آزاد صورت گرفته و از همه مهمتر، تراز تجاری ما که همیشــه 
منفی بوده، بالاخره در سال ۱۴۰۱ مثبت شد و بنا داریم که در سال جاری، 
این تراز را مثبت تر از سال گذشته کنیم.وی در ادامه درباره طرحی سخن 
گفت که زمینه را برای ورود سرمایه گذاران به مناطق ویژه اقتصادی تسهیل 
می کند و ادامه داد: ما برای اینکه ســرمایه گذاری در این مناطق را تسهیل 
کنیم، پروژه بزرگی داریم. در این پروژه بســته های سرمایه گذاری طراحی 
کرده ایم. ۸۵۰ بسته ســرمایه گذاری در وب سایت دبیرخانه شورای عالی 
مناطق آزاد اقتصادی قرار گرفته است که سرمایه گذاران داخلی و ایرانیان 
خارج از کشور دسترسی کاملی به این بسته ها دارند و می توانند همان جا 

قرارداد را عقد کرده و کارشان را شروع کنند.

۲۳۱همتنیازمندیصنایعتبدیلیبرایتکمیلطرحهاینیمهکاره
رئیس مرکز توســعه مکانیزاســیون وزارت جهاد کشاورزی 
گفت: در حــال حاضر به ۲۳۱ هزار میلیــارد تومان )همت( 
برای تکمیل طرح های نیمه کاره نیاز است.به گزارش خبرنگار 
مهر، بهبود وضعیت تولید شــاید مهم تر از توسعه و گسترش 
آن باشــد. گاهی شرایط تولید مناسب بوده اما در ادامه مسیر 
ناکارآمدی ها مزایــا را هرز داده و خروجــی کارها نامطلوب 
می شود. در حال حاضر با توجه به خشکسالی ها و کاهش مواد 
آلی خاک بخش کشــاورزی فعالیت زیادی داشته و کم بودی 
وجود ندارد. در برخی مواقع این پیش بودها اســت که کار را 
ســخت کرده و هموار نبودن بستر صادرات ضایعات را در این 
بخش زیاد کرده اســت.انواع میوه و سبزی جات روزانه دورریز 
زیادی دارد در حالی که می تواند بخشــی از درآمد خود را به 
چرخــه تولید بر گرداند. این رویه ســبب از بین رفتن درآمد 
حاصل از آنها شده ضمن آنکه هزینه کرد این محصولات هرز 
می رود.سال ها است سخن از سرمایه گذاری در بخش صنایع 
تبدیلی و تکمیلی می شود اما همچنان به مرحله اجرا نرسیده 
اســت. این صنایع یکی از حلقه های میانی تولید بوده که در 
چند ســال اخیر به آن بی توجهی شــده است. رئیس مرکز 
توسعه مکانیزاسیون وزارت جهاد کشاورزی در این باره عنوان 
کرد: بخش صنایع تبدیلی و تکمیلی نیاز به ســرمایه گذاری 
سنگینی دارد اما خوشبختانه در مقابل بخش پرسودی هم به 
شمار می آید بنابراین اختصاص خط اعتباری به آن نیاز فعالان 
این بخش اســت. به گزارش وزارت جهاد کشــاورزی کریم 
ذوالفقاری با بیان اینکه بخش عمــده ای از طرح های صنایع 
تبدیلی و غذایی نیمه کاره کشــور ۶۰ تا ۹۵ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد که با ســرمایه گذاری خود بخش خصوصی کار 
انجام شده اســت، افزود: در حال حاضر به ۲۳۱ هزار میلیارد 
تومان )همت( برای تکمیل طرح های نیمه کاره نیاز داریم.این 
مقام دولتی با اشاره به اینکه در سال گذشته وضعیت پرداخت 
تســهیلات رضایت بخش بود و حدود ۲۶ هزار میلیارد تومان 
برای بخش صنایع تبدیلی و تکمیلی در سطح کشور پرداخت 
شــده اســت، بیان کرد: حدود ۴ هزار میلیارد تومان تکلیفی 
بود و بین ۲۱ تا ۲۲ میلیارد تومان تسهیلاتی بود که از منابع 
داخلی بانک ها پرداخت شد.وی تصریح کرد: بانک ها با وجود 
محدودیت ها و معذوریت هایی که وجود دارد، توانستند مشکل 
واحدهایی که در آســتانه بهره برداری هستند را حل کنند.

ذوالفقــاری با بیان اینکه تدوین طــرح تحول صنایع تبدیلی 
- تکمیلی بخش کشاورزی در دســت اقدام است، ابراز کرد: 

تمام برنامه ها برای تحول مکانیزاســیون آماده است، اولویت 
بندی ها، شاخص ها و هدف گذاری ها به تفکیک برای هر سال 
در یک طرح ۵ ســاله مشخص شده است.به گفته ذوالفقاری 
لازمه انجام این طرح تأمیــن خط اعتباری صنایع تبدیلی و 
تکمیلی اســت که امیدواریم محقق شود.رئیس مرکز توسعه 
مکانیزاســیون وزارت جهاد کشاورزی با اشاره به برنامه ششم 
توسعه یادآور شد: بر اساس برنامه ششم توسعه بانک ها مکلف 
هســتند ۱۵ درصد از ســرمایه گذاری های خود را در بخش 
کشاورزی داشته باشــند. مکانیزاسیون و صنایع حلقه اول و 

حلقه انتها هســتند.ذوالفقاری با بیان اینکه مکانیزاســیون 
یعنی آب کمتر تولید بیشــتر، اظهار کرد: با ســرمایه کمتر 
تولید بیشتر و با انرژی کمتر تولید بیشتر و باکیفیت تر انجام 
دهیم. وقتی زنجیره و صنایع تبدیلی تکمیلی وجود داشــته 
باشد و واحدهایی باشد که محصولات را فرآوری کند، قیمت 
عادلانه تری را ایجاد می کند، مصرف کننده محصول تولیدی 
را بهینه مصرف می کند علاوه بر اینکه به اشــتغالزایی کشور 
کمک می کند.تأمین تجهیزات ســخت افــزاری رئیس مرکز 
توسعه مکانیزاسیون و صنایع کشاورزی و غذایی وزارت جهاد 

کشاورزی به موضوع تأمین و تخصیص تراکتورها در استان ها 
نیز پرداخت و گفت: بنا بر پیگیری ها مقرر شده شرکت تراکتور 
ســازی ایران پیش بینی تولید را هر ۳ ماه یک بار به وزارت 
جهاد کشاورزی اعلام کند.ذوالفقاری ادامه داد: بر اساس پیش 
بینی تولید تراکتور در کشور و بر اساس شاخصه های مد نظر 
مثل میزان تراکتورهای فرســوده هر استان به کل مساحت 
اراضی اســتان، میزان باغات و مزارع، میزان توزیع تراکتور در 

بین استان ها تعیین و انجام خواهد شد.

توافق ایران و قطر درباره استفاده و دستور پرداخت از 
منابع ارزی آزادشده

روســای کل بانک مرکزی جمهوری اســلامی ایران و قطر در حاشیه اجلاس ســالانه صندوق بین المللی پول، موضوعات مربوط به توسعه 
همکاری های بانکی و سرمایه گذاری های مشترک پس از انتقال ۶ میلیارد دلار به بانک های ایرانی در قطر که محقق شده است را بررسی و 
راهکارهای توسعه روابط با استفاده از این منابع را نیز مورد گفت وگو و رایزنی قرار دادند.به گزارش ایسنا به نقل از بانک مرکزی، رئیس کل 
بانک مرکزی کشورمان در این دیدار تصریح کرد: با توجه به اینکه منابع ارزی آزاد شده ایران در قطر از طریق سوئیفت و با گشایش های 
LC قابل استفاده است لذا هم اکنون ارتباطات فنی بین بانک های قطری و ۶ بانک ایرانی در حال جریان است و بانک های عامل با برقراری 
این ارتباطات فنی، دستور پرداخت های لازم را ارسال و عملیاتی می کنند.فرزین با اشاره به محورهای توافق قبلی ایران با قطر درباره نحوه 
استفاده از این منابع ارزی در ۶ بانک ایرانی در قطر، بر تسریع موضوع به منظور شروع پرداخت  در هفته آینده تاکید کرد.شیخ بندر بن محمد 
بن سعود آل ثانی، رئیس کل بانک مرکزی قطر نیز در این دیدار تاکید کرد: قطر به کلیه تعهدات خود با ایران پایبند است و هیچ مانعی در 
توسعه روابط بانکی دو کشور وجود ندارد. رئیس کل بانک مرکزی قطر با اشاره به اقدامات اساسی و خوبی که طی روزهای گذشته درباره 
اســتفاده از منابع ارزی ایران در قطر انجام شده است گفت: شــایعات مطرح شده در این باره طی یکی دو روز گذشته ارزش واقعی ندارد 

و بیشتر یک شــوخی و بازی رسانه ای 
بود.بر اســاس این گزارش، دکتر فرزین 
در حاشــیه اجلاس سالانه صندوق بین 
المللی پول در مراکش با مدیران ارشــد 
صنــدوق بین المللی پــول و همچنین 
بــا جمعی از روســای کل بانک مرکزی 
کشورهای منطقه و گروه بریکس راجع 
به افزایــش همکاری های پولی و بانکی 
دیدار و گفتگو می کند.اجلاس ســالانه 
صنــدوق بین المللی پول و بانک جهانی 
در ســال ۲۰۲۳ به طــور همزمان و از 
نهم تا پانزدهم اکتبر )۱۷ تا ۲۳ مهرماه 
۱۴۰۲( در کشور مراکش برگزار می شود.

این نخستین بار در ۵۰ سال اخیر است 
که ایــن اجلاس ها در قاره آفریقا برگزار 

می شوند. 

حضور وزیر اقتصاد در 
اجلاس سالانه بانک جهانی 

در مراکش

وزیر امور اقتصادی و دارایی کشورمان برای شرکت در اجلاس 
ســالانه ۲۰۲۳ بانک جهانی به مراکش ســفر کرد.به گزارش 
خبرگزاری مهر، سیداحســان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی 
و دارایــی که برای شــرکت در اجلاس ســالانه ۲۰۲۳ بانک 
جهانی به مراکش ســفر کرده است، در جلسه کمیته توسعه 
با مشارکت ۲۵ عضو و سه نمایندگی از گروه کشورمان شامل 
مراکش، تونس، الجزایر، لیبی، ایران، پاکســتان، افغانســتان 
همراه با وزیر اقتصاد مراکش مشــارکت کرد.حضور در جلسه 
دوجانبه با بانک توسعه اسلامی از دیگر برنامه های سفر وزیر 
امور اقتصادی و دارایی کشورمان به مراکش است.فردا نیز وزیر 
اقتصاد همراه با رئیس کل سازمان سرمایه گذاری در نشست 
ســالانه هیأت عامل بانک جهانی شرکت می کند.جلسات دو 
جانبه خاندوزی با وزرای اقتصاد برخی کشورها نیز فردا برگزار 
می شود.در ادامه نیز وزیر اقتصاد کشورمان در نشست وزرا با 
عنوان سرمایه انسانی شرکت می کند.حضور در نشست کمیته 
پولی و مالی ) IMFC ( از دیگر برنامه های وزیر اقتصاد در روز 

شنبه خواهد بود.

سامانه یکپارچه فروش خودرو، ابزار نظارتی برای کنترل بازار است

معاون وزیر صمت با بیان اینکه سامانه یکپارچه ابزار نظارتی برای کنترل بازار و رضایت مشتریان 
است، گفت: هر چقدر فضای بازار باز شود و عرضه بیشتر از تقاضا باشد مردم می توانند خودشان 
ورود کنند.بــه گزارش خبرگزاری مهر، منوچهر منطقی معاون صنایع حمل ونقل وزارت صمت 
در مصاحبه رادیویی در پاسخ به این پرسش که سرانجام سامانه یکپارچه عرضه خودرو به کجا 
خواهد رســید، گفت: این، یک ســامانه نظارتی برای کنترل بازار و مصرف ســوخت و رضایت 
مشتریان است و نهایتاً برای اینکه عرضه و تقاضا تحت نظارت وزارت صمت و سازمان حمایت 
و شــورای رقابت باشد، راه اندازی شــد. همچنین با توجه به نارضایتی بالایی که از قرعه کشی 
وجود داشــت نوبت دهی انجام شد. نکته سوم و مهم تر اینکه هر چقدر فضای بازار به سمت باز 

شدن حرکت کند و عرضه بیشــتر از تقاضا باشد مردم می توانند خودشان ورود کنند.منطقی 
همچنین درباره ورود خودروهای برقی به حمل ونقل عمومی از ماه آینده اظهار کرد: متخصصان 
از ۱۰ ســال قبل مطالعه در مورد خودروهای برقی متناســب با جامعه ایران را شروع کردند و 
معاونت علم و فناوری و شرکت مپنا نیز تلاش های زیادی در این زمینه صورت دادند.وی افزود: 
فعالیت های صنعتی و تحقیقاتی خودروهای برقی از حدود یک دهه قبل شروع شد و در بخش 
سیاســت گذاری و تصمیم گیری هم حدود ۶ سال قبل، دولت یک لایحه در مورد برقی سازی 
خودروهــا تدوین کرد؛ اما نهایتاً به علت عدم اعتقاد برخی نهادهای حاکمیتی به این موضوع، 
به تصویب نرســید.معاون صنایع حمل ونقل وزارت صمت تصریح کرد: با این شــرایط می توان 
گفت که تأخیر در تصمیم گیری ورود خودروهای برقی به کشــور وجود داشــته؛ اما در بخش 
تحقیقاتی و صنعتی تأخیر و تعللی وجود نداشت.منطقی، وضعیت مصرف بالای بنزین در کشور 
را نگران کننده خواند و گفت: یکی از دلایل اســتفاده از خودروهای برقی همین مصرف بالای 
بنزین است و رفتن به سمت خودروهای برقی موجب تعدیل مصرف بنزین طی ۵ تا ۱۰ سال 
آینده خواهد شد.این مقام مسئول با بیان اینکه آئین نامه این موضوع )شامل وظایف دستگاه های 
مختلف و تعریف مشوق ها( باید در هیئت دولت به تصویب برسد، افزود: علاوه بر وزارت صمت، 
وزارت نفت نیز باید مشــوق هایی را ارائه کند. وزارت نیرو باید به تکمیل زیرساخت ها و وزارت 
علوم نیز به تغییر مفاد درسی و مباحث جدید بپردازد و همچنین معاونت علمی و فناوری هم 
باید بحث تکمیل زنجیره تأمین خودروهای برقی و طراحی ها و فناوری های جدید و پشتیبانی 
را دنبال کند. منطقی تأکید کرد: جمع بزرگی از دستگاه ها و نهادها باید در این زمینه به ایجاد 

زیرساخت ها و پشتیبانی بپردازند و حمایت های لازم را انجام دهند.

ایســنا/فارس پروژه گازرسانی به شهرســتان جویم، با حضور معاون علمی، فناوری اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور به 
بهره  برداری رسید.به گزارش ایسنا، روح الله دهقانی فیروزآبادی امروز، ۲۱ مهرماه در آیین افتتاح پروژه گازرسانی به جویم 
که در جریان ســفر رئیس جمهور و هیئت دولت به اســتان فارس انجام شد، گفت: تمام سرمایه داران بزرگ دنیا، بخش 
زیادی از ثروت خود را طی ۱۰ سال گذشته به سرمایه های کشاورزی تبدیل کرده اند و باورشان این است که جنگ آینده، 
جنگ آب و امنیت غذایی خواهد بود.معاون علمی، فناوری و دانش بنیان رئیس جمهور افزود: در همین راستا و با وجود 
ظرفیت خوب استان و شهرستان  امیدواریم بتوانیم در سطح شهرستان صنایع تبدیلی ایجاد کنیم و چند نیروی توانا از 
فناوری به کمک نیروهای نخبه بیایند و امیدی برای توسعه شهرستان در دل ها زنده شود.وی بیان کرد: سرسبزی جویم، 
نگین زیبای فارس بســیار جذاب اســت و این امید را به ما می رساند که ظرفیت ذخیره شده ای وجود دارد و ان شاءالله با شتاب بیشتری پای کار باشیم.فیروزآبادی 
تصریح کرد: محصولات کشاورزی و باغی جویم از مرغوبیت بالایی برخوردار است که نشان از حاصل خیزی زمین، پشتکار و تلاش مردم این دیار دارد که بزرگترین 
سرمایه شهرستان محسوب می شود.معاون علمی رئیس جمهور تأکید کرد: خواسته ها و مطالبات فرماندار را قطعا پیگیری و به رییس جمهور و هیئت دولت انتقال 

خواهم داد و امیدواریم در سفر بعدی شاهد پیشرفت و توسعه بیشتر شهرستان باشیم.

ایســنا/فارس رئیس سازمان برنامه و بودجه در ســفر به استان فارس گفت: تلاش بر این است که شاخص برخورداری استان 
فارس و شهرستان استهبان تا ۵ سال آینده ارتقا یابد.به گزارش ایسنا، داود منظور امروز، ۲۱ مهرماه در مراسم افتتاحیه کارخانه 
فروآلیاژ منگنز و سیلیس رودبال استهبان که همزمان با سفر رئیس جمهور و هیئت دولت به استان فارس برگزار شد، گفت: با 
افتتاح این کارخانه به تنوع بخشی به فراورده های معدنی کمک می شود. وی افزود: افتتاح این واحد صنعتی، شهرستان استهبان 
علاوه بر توسعه در بخش کشاورزی و با داشتن مرکزیت انجیر ایران،  توسعه صنعتی و نواحی آن در این شهرستان به دنبال 
دارد.منظور ادامه داد: تولید فراورده های معدنی موجب می شود تا زنجیره آن در کشور تکمیل شود و مواد خام صنعتی بدون 

واردات آن تامین شود.رئیس برنامه و بودجه کشور اظهار کرد: هدف دیگر ما از سفر به شهرستان استهبان نشست و هم اندیشی با نخبگان و مقامات این شهرستان است که 
دغدغه هایی همچون تکمیل زیرساخت ها و ارتقای شاخص های توسعه در این جلسات مطرح شد. وی تصریح کرد: این شاخص ها در موضوعات آموزشی، آموزش عالی، سلامت 
و توسعه فرهنگی مطالبات درست و به جایی از طرف نخبگان و مقامات مطرح شد. منظور قول مساعد داد تا در برنامه توسعه شهرستان استهبان که در چارچوب برنامه هفتم 
کشور تنظیم می شود، همه این موارد و برنامه ریزی ها عملیاتی شود. وی با بیان اینکه تلاش بر این است که شاخص برخورداری استان فارس و شهرستان استهبان تا ۵ سال 
آینده ارتقا یابد، افزود: سیاســت گذاری های ما این اســت که یک نگاه عادلانه بین استانی و شهرستانی داشته باشیم و برنامه ما این است که برنامه نگاه عادلانه توزیعی داشته 

باشیم و دغدغه های مردم و مسئولان شهرستان استهبان را جبران کنیم .

با حضور معاون علمی، فناوری اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور؛

تلاش برای ارتقای شاخص برخورداری استان فارسپروژه گازرسانی به جویم افتتاح شد
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مذاکرات اتحادیه بازیگران آمریکا و اســتودیوهای بزرگ فیلمسازی 
بر ســر مســائلی چون هوش مصنوعی بدون رســیدن به هیچ راه 
حلی متوقف شــد.به گزارش ایسنا به نقل از گاردین، مذاکرات بین 
استودیوهای هالیوود و اتحادیه بازیگران به دلیل درگیری دو طرف 
بر ســر درآمد سامانه های نمایش آنلاین، استفاده از هوش مصنوعی 
و سایر موضوعاتی که هسته اصلی اعتصاب سه ماهه بازیگران بوده، 
به حالت تعلیق درآمد.شکســت در مذاکرات در واقع تلاش ها برای 
پایــان دادن به تنش های کارگری را که اکثر تولیدات ســینمایی و 
تلویزیونی مســتقر در ایالات متحده را به حالت تعلیق درآورده بار 
دیگر به حالت تعلیــق درآورد؛ اعتصابی که تاکنون میلیاردها دلار 
به اقتصاد کالیفرنیا زیان رســانده و هــزاران نفر از بازیگران و دیگر 
فعالان عرصه سینما و تلویزیون را بیکار کرده است. اتحادیه بازیگران 
آمریــکا )SSS-SSSSS( از ماه جولای دســت به اعتصاب زد. این 
اتحادیه هفته گذشــته پس از پایان اعتصاب انجمن نویســندگان 
آمریکا )SSS(، مذاکرات خود را با اســتودیوها از ســر گرفته بود.

پایان اعتصاب انجمن نویسندگان، امیدها را برای حل و فصل سریع 
اعتصاب بازیگران افزایش داده بود تا اینکه اتحاد تهیه کنندگان فیلم 
و تلویزیون )SSSSS( اعلام کرد که مذاکرات آنها با اتحادیه بازیگران 

پس از بررسی جدیدترین پیشنهاد به حالت تعلیق درآمده است.
»SSSSS« که نماینده نتفلیکس، والت دیزنی و ســایر شرکت های 
رســانه ای اســت، گفت: »پس از گفتگوهای مهم، واضح است که 
شکاف بین ما و اتحادیه بازیگران بسیار زیاد است و گفتگوها دیگر ما 
را به سمتی سازنده سوق نمی دهد«. اتحادیه بازیگران در نامه ای به 
اعضای خود اعلام کرده که با حسن نیت با استودیوها مذاکره کرده 
اســت، علیرغم این واقعیت که هفته گذشــته آنها پیشنهادی ارائه 
کردند که به طرز شگفت انگیزی، ارزش کمتری نسبت به پیشنهاد 
آنها قبل از شروع اعتصاب داشته است. با ناامیدی عمیق گزارش می 
دهیم که مدیران اســتودیوها پس از خــودداری از مقابله با آخرین 
پیشــنهاد ما، از میز مذاکره خارج شده اند. یکی از موضوعات مورد 
بحث، تقاضای اتحادیه بازیگران برای سهمی از درآمد سرویس های 
نمایش آنلاین اســت که به عنوان پــاداش به اعضای بازیگران ارائه 
می شــود. اتحادیه تهیه کنندگان فیلــم و تلویزیون اعلام کرده که 
این پیشــنهاد بیش از 800 میلیون دلار در سال هزینه دارد که بار 
اقتصادی غیرقابل تحملی ایجاد می کند«. اعضای انجمن نویسندگان 
آمریکا اخیرا و پس از پنج ماه اعتصاب، توافق ســه ساله جدیدی را 
با اســتودیوهای بزرگ تصویب کردند. قرارداد جدید شامل افزایش 
دســتمزد، برخی محافظت ها در مورد استفاده از هوش مصنوعی و 

دیگر موارد می شود.

بازیگران به بن بست 
رسیدند

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

بدون شرح!! 

اولین رانندگی با لامبورگینی روئلتو، گاو خشمگین مهربان با محیط زیست!

روئلتو همان چیزی اســت که از یک پرچم دار V12 لامبورگینی انتظار می رود و سیستم هیبریدی و تکنولوژی های جدید فقط 
این تجربه را کمی مدرن تر کرده اند. لامبورگینی ۶0 سال است که از پیشرانهٔ V12 استفاده می کند و هنوز قصد پایان دادن به 
این کار را ندارد اما در آیندهٔ الکتریکی، زنده نگه داشتن موتور V12 از همیشه سخت تر خواهد بود و به همین دلیل، در روئلتو، 
پیشرانهٔ ۶.۵ لیتری V12 تنفس طبیعی که خاطرات کانتاش و مورسیه لاگو را تداعی می کند، برای کاهش آلایندگی و البته بهبود 
پرفورمنس، در کنار سه موتور الکتریکی و یک پکیج باطری ۷.۴ کیلووات ساعتی قرار گرفته است. روئلتو وعده داده که تمام این 

ویژگی ها را بدون از بین بردن هیجان خالصی که خریداران از یک پرچم دار لامبورگینی انتظار دارند ارائه کند.

هافبک نیمکت نشین منچسترسیتی در لیست خرید بایرن
بایرن مونیخ در نظر دارد در پنجره نقل و انتقالاتی ژانویه کالوین فیلیپس، بازیکن منچسترسیتی را جذب کند.به گزارش ایسنا، 
بایرن مونیخ در حال بررســی یک انتقال جالب برای جذب کالوین فیلیپس، هافبک منچسترســیتی، در ماه ژانویه اســت. پپ 
گواردیولا این فصل استفاده چندانی از فیلیپس در ترکیب اصلی منچسترسیتی نداشته است.او در این فصل تنها ۷0 دقیقه در 3 
بازی به عنوان بازیکن تعویضی در لیگ برتر بازی کرده است. این نشان می دهد فیلیپس در برنامه های سرمربی اسپانیایی جای 
ندارد و احتمال خروج او در ژانویه بیشتر از هر زمان دیگری است.به گزارش سان، بایرن وضعیت او را زیر نظر دارد و ممکن است 
در زمستان امسال یا تابستان آینده، با یک پیشنهاد رسمی برای خرید بازیکن منچسترسیتی اقدام کند. توماس توخل معتقد است 
که این بازیکن می تواند عملکرد بهتری در ترکیب قهرمان بوندس لیگا داشته باشد. احتمالاً این باشگاه می تواند مانند ژائو کانسلو، 

فلیپس را هم جذب کند. کانسلو در زمستان گذشته با انتقالی قرضی از سیتی به بایرن ملحق شده بود.

پیشنهاد

چهره روز

خانه ای که در آن مرده بودم
کتاب خانه ای که در آن مرده بودم بیســت و یکمین 
کتاب از مجموعه ادبیات پلیسی امروز جهان است که 
از سوی نشــر قطره زیر نظر کاوه میرعباسی منتشر 
شده اســت. این کتاب تمام انتظارات شما را از یک 
داســتان معمایی با درون مایه روانشــناختی برآورده 
می کند.کیگو هیگاشینو نویســنده ژاپنی که ما او را 
با داستان های جنایی معمایی می شناسیم، این بار به 
ســراغ داستانی مســقل رفته که در آن همانند یک 
هزارتو از راز و رمز خاطرات فراموش شده ی زنی پرده 
برمی دارد که از کودکیش هیچ در خاطر ندارد. شاید 
بــرای خیلی از ما کودکی و خاطــرات آن از تصاویر 
کم رنگ و محوی تشــکیل شده باشد که برخی از آن 
برگرفته از روایات اطرافیان و قدرت تخیلمان است اما 
سایاکا به راستی هیچ چیز به خاطر نمی آورد و مرگ پدرش بهانه ای می شود برای جست وجو میان 
بقایای زندگی. کیگو هیگاشــینو در سال 1۹۵8 در ژاپن به دنیا آمد. او پس از فارغ التحصیلی در 
رشته مهندسی برق از دانشگاه اوساکا، به نوشتن رمان روی آورد و همچنان به عنوان مهندس در 
شرکتی بزرگ کار می کرد. هیگاشینو به خاطر خلق داستان های معمایی خود، برخی از معتبرترین 
جوایز ادبی ژاپن را به خود اختصاص داده است. هیگاشینو جزء سیزده نویسنده ی برتر رمان های 
معمایی در ژاپن بین ســال 200۹ تا 2013 است که در سال 1۹8۵ برای »بعد از مدرسه« موفق 
به کســب جایزه  ادو گاوا رمپو شد. راوی قصه ی ما اما مردی ست که در نوجوانی با سایاکا دوست 
بوده اســت. او روایت می کند که سایاکا را بعد از سال های بسیار در یک دورهمی می بیند و کمی 
بعد با تماسی عجیب از سمت او مواجه می شود. تماسی که در آن سایاکا از او خواهش می کند تا 

همراهش به خانه ی قدیمی ای بیرون شهر برود و به او کمک کند تا از راز کودکیش پرده بردارد.

حبیب الله ساوجی
حبیــب الله ســاوجی 
یکی از نقاشان معروف 
اهل ســاوه، در دوران 
شاه عباس اول زندگی 
می کرده اســت. او در 
بسیار  ســازی  شبیه 
مدتی  و  داشت  تبحر 
حســین خان  بــرای 
شــاملو حاکم قم کار 
می کرد تا اینکه شــاه 
عبــاس او را نزد خود 
آورد و به عنوان یکی 
از نقاشان خاص خود 
قرار داد. از جمله مهم 
ترین آثار بجا مانده از 
این نقاش می توان به 
تصویر دو ســوارکار و 
تصویر نقش دو شتری 
روپــوش طلایی  بــا 

اشاره کرد.

فرهنگ

ایسنا/خوزســتان یک نویســنده می گوید با گذشت 
قرن ها از روزگار حافظ و ظهور امواج مختلف فرهنگی 
و دگرگونی اجتماعی و تکنولوژیک جهان اما همچنان 
حافظ پژوهــی در بین مجامع مختلف ادبی، فرهنگی 
و دانشــگاهی جایگاه دارد.رضا کیانی در گفت و گو با 
ایســنا، با بیان این که اقشار مختلف جامعه به سمت 
فال حافــظ می روند، گفت: تفکر حافظ با سســتی، 
انزواطلبی، بی تفاوتی و ســطحی نگری در تضاد است 
و ارتباط با جانمایه دیــوان حافظ بر عمق نگاه ها به 
جامعه و مسؤولیت های اجتماعی انسان می افزاید.وی 
عنوان کرد: جهان امروز و فردا برای رهایی از عقلانیت 
ابــزاری، خرافات، انجماد فکــری و اباحه گری نیاز به 

طراحی هوش مصنوعی از چهره حافظ
اشاعه جوهر ارزشمند تفکر خدامحور، روشنگر و آزاده حافظ دارد.این نویسنده گفت: شعر حافظ را 
مبین مفاهیم والایی چون عشق آغشته به معرفت، آزادگی، وارستگی انسان و در عین حال هشدار 
به انسان ها می دانم و البته که بارقه های امید را نیز در وجود انسان زنده می کند.کیانی با این بیان 
 که دیوان حافظ دارای ســاختار قصه گویی و شخصیت پردازی نیست، افزود: اما در وادی هنرهای 

نمایشی و سینمایی می توان آثاری خلق کرد که روح اندیشه متعالی حافظ در آنها دمیده شود.
وی بیان کرد: برای ارج نهادن به این مهم باید محتوا و جلوه ها را در کنار نمادها و مفاهیم دیوان 

حافظ دقیق شناخت و سپس به گونه ای خلاق در تولید اثر بازتاب داد.

چرا هنوز و همیشه حافظ می خوانیم؟
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